
ZÁPIS  Z  VALNÉ  HROMADY  - 26.6.2013 

 

Zápis z valné hromady Občanského sdružení rodičů a přátel ZŠ Zdice 

dále jen „Sdružení“ 

 

Konané:   26.6.2013, 18.00 hod v budově ZŠ Žižkova ulice, Zdice 

 

PŘÍTOMNO:  14 ČLENŮ VALNÉ HROMADY   

 

- Z CELKOVÉHO POČTU 26 ČLENŮ, TUDÍŽ BYLA VALNÁ HROMADA USNÁŠENÍ SCHOPNÁ 

z toho 

 

PŘÍTOMNO:           16 ČLENŮ VALNÉ HROMADY  (viz. prezenční listina) 

OMLUVENO:  1 ČLEN VALNÉ HROMADY (Petra Rosennbaumová) 

CHYBÍ:   9 ČLENŮ VALNÉ HROMADY ( JMENOVITĚ ) 

 

HOSTÉ:  1 – (PANÍ ZÁSTUPKYNĚ 1.STUPNĚ ZŠ ZDICE paní Němcová) 

 

PROGRAM :  1. ZAHÁJENÍ A VOLBA NOVÝCH STATUTÁRNÍCH ORGÁNŮ 

                 2. ZHODNOCENÍ FUNGOVÁNÍ SDRUŽENÍ V MINULÉM ROCE 

      3. PLÁN BUDOUCÍCH AKTIVIT SDRUŽENÍ 

4. PŘEHLED HOSPODAŘENÍ SDRUŽENÍ 

          5. PŘEDSTAVENÍ NOVÉHO ŠKOLNÍHO PLÁNU PRO ROK 2013/2014 

       6. DISKUSE 

         7. ZÁVĚR 

Předseda OS Kateřina Sklenářová pověřila paní Šiškovou jako zapisovatele na této Valné 

hromadě.  

 

K bodu 1. ZAHÁJENÍ A VOLBA NOVÝCH STATUTÁRNÍCH ORGÁNŮ 

 

Předseda OS Kateřina Sklenářová přivítala na Valné hromadě všechny přítomné členy Rady 

rodičů, členy Valné hromady a hosty a seznámila je s programem schůze. 

 

Předseda OS vyzvala zúčastněné k nominaci uchazečů o post statutárních orgánů, nikdo 

zájem neprojevil a tak bylo navrženo původní složení : 

 

 Předseda:   Kateřina Sklenářová, 17.4.1976 

       U topírny 338, 267 51  Zdice 

 

 Místopředseda:  Kateřina Šišková, 4.8.1976 

Poncarova 992, 267 51  Zdice 

 

 Pokladník:  Vendula Bacíková, 20.8.1975 

Knížkovice 82, 267 51  Zdice 

 

PRO:  15 ČLENŮ 

PROTI:    0 ČLENŮ 
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ZDRŽEL SE: 1 ČLEN 

VALNÁ HROMADA SCHVÁLILA STATUTÁRNÍ ZÁSTUPCE :  

 

 Předseda:   Kateřina Sklenářová, 17.4.1976 

       U topírny 338, 267 51  Zdice 

 

 Místopředseda:  Kateřina Šišková, 4.8.1976 

Poncarova 992, 267 51  Zdice 

 

 Pokladník:  Vendula Bacíková, 20.8.1975 

Knížkovice 82, 267 51  Zdice 

 

 

K bodu 2. ZHODNOCENÍ FUNGOVÁNÍ SDRUŽENÍ V MINULÉM OBDOBÍ 

Sdružení se podílelo v rámci minulého roku na následujících aktivitách: 

- Vánoční trhy 2012 – výdělek 10.000,- Kč, velmi úspěšná akce, Sdružení se usneslo na 

dřívější Radě rodičů výdělek navýšit o příspěvek a celkovou částku 20.000,- Kč 

věnovat na renovaci jedné ze tříd školní družiny ZŠ Zdice 

- Bleší trhy – výdělek 3.600,- Kč, velké poděkování patří paní Blance Blažkové, která 

celou akci zařídila a uskutečnila 

- Tombola školního plesu – výdělek cca 20.000,- Kč 

- Sběr papíru – výdělek jde na sponzorování adoptovaného chlapce 

 

K bodu 3. PLÁN BUDOUCÍCH AKTIVIT SDRUŽENÍ 

S paní ředitelkou ZŠ Zdice, paní Mgr. Evou Fiřtovou bylo při předcházejících setkáních 

dohodnuta spolupráce při následujících projektech: 

- Branné dny – pravděpodobně bude konáno koncem září 2013, Sdružení se bude 

spolupodílet společně s žáky 9-tých tříd na jednotlivých stanovištích branných dnů. 

Svou účast přislíbili rovněž členové ARMY muzea Zdice.  

- Vánoční trhy – na základě loňské velmi pozitivní zkušenosti se bude Sdružení znovu 

podílet na této akci.  

- Bleší trhy – další 2-hé se budou konat na podzim. V dalším pokračování se zaměříme  

na větší podporu (uvedení do podvědomí lidí) a tudíž přilákání většího počtu prodejců 

a především nakupujících. Tuto aktivitu bude mít pod patronátem na základě minulé 

zkušenosti paní Blanka Blažková, spolu s dalšími členy Rady rodičů. 

 

K bodu 4. PŘEHLED HOSPODAŘENÍ SDRUŽENÍ  

 

Pokladník OS  Vendula Bacíková seznámila přítomné s hospodařením OS v roce 2012. Členům 

Valné hromady bylo předloženo účetnictví za rok 2012 včetně účetních dokladů  

a tiskových výstupů. Výsledkem hospodaření OS za rok 2012 je zisk ve výši 354,- Kč. 

  

Pohyby na běžném účtu : 

PŘÍJEM      193.404,- KČ 

DAROVÁNO     126.214,- KČ 
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ZŮSTATEK NA ÚČTU K 31.12.2012     62.240,- KČ 

 

ZŮSTATEK NA ÚČTU K 31.5.2013     85.692,- KČ 

 

ZŮSTATEK BUDE K DISPOZICI NA NÁKUP VÝUKOVÝCH KNIH PRO 1.ROČNÍKY.  

 

ZŮSTATEK POKLADNÍ HOTOVOSTI K 31.12.12             5.303,- KČ 

 

PŘEDSEDA OS KATEŘINA SKLENÁŘOVÁ NAVRHLA SCHVÁLENÍ ÚČETNÍ ZÁVĚRKY ZA ROK 2012 S VÝSLEDKEM 

ZISKU 354,- KČ. 

 

PRO:  16 ČLENŮ 

PROTI:    0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE:   0 ČLEN 

 

VALNÁ HROMADA OS SCHVÁLILA ÚČETNÍ ZÁVĚRKU OS ZA ROK 2012. 

 

K bodu 5. PŘEDSTAVENÍ NOVÉHO ŠKOLNÍHO PLÁNU PRO ROK 2013/2014 

 

Paní zástupkyně Dana Němcová nám představila nové učební plány, které se převážně týkají 

2. Stupně ZŠ Zdice.  

- 7.ročníky budou mít navíc 2-hý cizí jazyk (2 hodiny týdně až do 9-tého ročníku) 

- 8.ročníky budou mít navíc rovněž 2-hý cizí jazyk (3 hodiny týdně až do 9-tého 

ročníku) 

(na úkor hodin fyziky a volitelného předmětu, AJ je povinná od 3.třídy, v rámci 2-tého 

cizího jazyka bude na výběr německý nebo ruský jazyk) 

 

K bodu 6. DISKUSE 

1. Prodej kusových cigaret žákům 2.stupně – paní Malá i další byli svědky prodeje 

kusových cigaret ve vietnamské prodejně naproti budovy 2.stupně. Paní učitelka 

Machová prosí o intervenci města při řešení tohoto problému (častější kontroly 

městských strážníků).  

 

2. Jídelna – přetrvávající stížnosti žáků na kvalitu a velikost porcí.  

- Bohužel ani po žádosti Sdružení nebyl jídelníček přizpůsoben: 1. Jídlo – klasické, 2. 

Jídlo – „exotičtější“ varianty.  

- Přetrvávají záměny jídel 1. za 2. Žáci, kteří přicházejí z 2. Stupně často čekají na 

dovaření přílohy. 

- Nadále nefungují web stránky – jídelníček není on-line  

 

3. Družina -  v rámci valné hromady rada rodičů přistoupila k hlasování ohledně 

setrvávání PC v učebnách družiny. Bohužel je jich v učebnách omezené množství a 

některé děti nemají vůbec šanci se k PC dostat. Doporučujeme věnovat se 

společenským a kolektivním hrám. V dalším školním roce bude nabídnuta řada 

kroužků, kde mohou děti krátit své dlouhé chvíle. 
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Předseda Kateřina Sklenářová předložila návrh zrušení PC v jednotlivých učebnách družiny. 

 

PRO:  16 ČLENŮ 

PROTI:           0 ČLENŮ 

ZDRŽEL SE:   0 ČLEN 

VALNÁ HROMADA SCHVÁLILA ZRUŠENÍ PC V JEDNOTLIVÝCH UČEBNÁCH DRUŽINY. 

 

- Dále bychom rádi požádali o zvážení pobytu děti v rámci horkých letních dnů (děti byli 

unavené a malátné) 

- I v dalším školním roce požadujeme přístup pro děti k pitnému režimu a vysvětlení 

pravidel, kde mohou své láhve doplnit. 

- Žádáme, aby se v rámci pobytu dětí v družině volalo a oslovovalo konkrétní dítě 

křestním jménem namísto příjmení (někteří rodiče byli svědky volání paní učitelek na 

děti pouze příjmením). 

- V případě pořádání výletů v rámci družiny žádáme o zajištění možnosti ponechání dětí 

v rámci jiné třídy družiny. Bohužel možnost vyzvedávání ve 13 hod a nebo v 17 hod, 

jak bylo nabídnuto v případě táboráku či výletu do Berouna není uspokojivá. Řadě 

rodičů to nevyhovuje a musí  řešit vyzvednutí a hlídání dětí náhradním způsobem. 

- Rodiče by rádi znali pravidla „chození na zmrzlinu“ v rámci družiny. Děti mají své 

peníze a kolikrát je utrácejí za pamlsky, s čímž někteří rodiče nesouhlasí. Zároveň 

některé děti nemají u sebe peníze a tudíž se nemohou účastnit. Některé děti tyto 

informace zapomenou rodičům sdělit – je možné tyto informace dát do družinového 

notýsku ? 

 

4. Škola všeobecně – bude probíhat úprava školního bytu 

 

- Sdružení prosí o zakoupení kamer ke vstupním dveřím do školy, aby byly 

minimalizovány krádeže v šatnách (převážně na 1.stupni) 

 

 

Zápis vyhotovil: Kateřina Šišková 

Zápis ověřil:   Kateřina Sklenářová 

 

 

 

Ve Zdicích dne 26.06.2013 

 


